

Question 4

Is this RFP targeted exclusively to individuals, or can organizations such as the Consilium Consulting Group respond?

Is this RFP open to organizations such as Consilium that provide comprehensive support services to multiple organizations? If Consilium were to bid successfully on this project, I would be the individual with the title of Executive Secretary and would perform all functions of the position, but would do so as a Consilium staffperson, and with the added benefit of the support of Consilium administrative staff (for financial services, technological support, etc.).

Answer 4

The RFP does not restrict organizations from submitting a bid. However, as per the RFP Mandatory Criteria, the proposal must identify one full-time resource to fulfill the responsibilities of the Executive Secretary of the Arctic Council's Sustainable Development Working Group. As such, it would be expected that the individual with the title of the Executive Secretary of the Sustainable Development Working Group will perform the core duties identified under Section 3 (Scope of Work & Output) of Annex "A" (Statement of Work). For consistency, the Executive Secretary will be expected to attend an anticipated average of nine events per year, of which the majority are expected to take place in the U.S. state of Alaska.

Question 4

Est-ce que la DDP vise uniquement les individus, ou est-ce que les organisations telles que "Consilium Consulting Group" peuvent soumettre une proposition?

Est-ce que cette DDP est ouverte aux organisations telles que Consilium, celle-ci offrant des services de soutien à plusieurs organisations? Si Consilium se voit attribué le contrat, j'occuperai le rôle de secrétaire exécutive et remplirai toutes les fonctions de base de la position, tout en demeurant un employé de Consilium, avec l'avantage d'avoir le soutien administratif de Consilium (services financiers, soutien technique, etc.).

Réponse 4

Les organisations sont également encouragées à soumettre une demande de proposition (DDP). Toutefois, tel que souligné dans les exigences obligatoires de la DDP, la proposition doit identifier une (1) personne-ressource à temps plein afin de remplir les responsabilités de secrétaire exécutive du Groupe de travail sur le développement durable du Conseil de l'Arctique. Ainsi, il est attendu que l'individu occupant la fonction de secrétaire exécutive remplira les fonctions de base identifiées en section 3 (Portée des travaux et extraits) de l'Annexe "A" (Énoncé des travaux). Il est anticipé que le/la secrétaire exécutive assistera à une moyenne de neuf (9) événements par année, lesquels prendront majoritairement place dans l'État de l'Alaska, États-Unis.